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Czaplinek 20.10.2022 r. 

Protokół z komisji Organizacyinei, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek 
w dniu 20.10.2022 r. 

W dniu 20.X.2022 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej, 
Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek. 

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(Załącznik nr 1) 

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć 
poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji: 

1. Omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miasta. 

2. Sprawy różne. 

Adl) 

Na początku spotkania głos zabrał Burmistrz 1 omówił projekt uchwały 

509/22- bez uwag, 

Projekt uchwały 510/22 - omówił pan wiceburmistrz. Radny Wacław 

Mierzejewski zaproponował, aby ustalić konkretną wartość pieniężną a nie 

procentową. Radny Maciej Bernat zaproponował, aby tę uchwałę zaopiniować na 

komisji Oświaty. 

Projekt uchwały 511/22 omówiła pani Monika Wilczyńska. Radna Anna 

Minkiewicz stwierdziła, że me podoba się JeJ podwyżka podatków 

w zaprezentowanym kształcie. Jest ona zbyt wysoka dla wybranych. Radny Marcin 

Czerniawski zaproponował, aby wzrost był nie 20 % a 12 %. Głos w sprawie 

podatków zabrał pan wiceburmistrz, który poinformował, że na tle ościennych 

miejscowości podatki nie są tak wysokie w naszej gminie i należy to wyrównać. 



Projekt uchwały 512/22 omówiła pani Monika Wilczyńska. Radny Michał 

Olejniczak poinformował, że warto uregulować kwestie handlu obwoźnego, tak aby 

nasi lokalni przedsiębiorcy nie byli stratni. 

Projekt uchwał: 513/22,514/22,515/22 omówiła pani Kamila Rodak Szydłowska 

bez uwag. 

Projekt uchwały 516/22 , 517 /22, 518/22 omówiła pani Manuela Nowak- bez uwag, 

Projekt uchwały 519/22 omówił pan wiceburmistrz. Radny Wacław Mierzejewski 

zapytał się o koszty jakie poniesie Gmina po uchwaleniu tej uchwały. Burmistrz 

odpowiedział, że nie będzie dużych kosztów po stronie gminy. 

Ad 2) Sprawy różne 

Radny Wacław Mierzejewski zadał pytanie dotyczące sprawozdania z prac 

Burmistrza w temacie związanym z ul. Parkową. Wiceburmistrz odpowiedział, 

że ustali to z projektantem i udzieli odpowiedzi radnym bo na razie nie ma żadnych 

wiadomości od wykonawcy. 

Radny Sebastian Matułojć odczytał pismo, które wpłynęło do mego jako 

przewodniczącego komisji od firmy STM spółka z o.o. Pismo dotyczyło uchwalenia 

planu zagospodarowania przestrzennego na działkach 107 /30 oraz 107 /32 obręb 

Nowe Drawsko. Dla tego terenu opracowane jest studium i przedstawiciel firmy 

STM wnioskuje o uchwalenie planu. Przewodniczący komisji zawnioskował 

do Burmistrza, aby na następną komisję pani Kamila Rodak - Szydłowska 

przedstawiła radnym informacje dotyczące tej sprawy. 

Radna Ewa Sobczak zwróciła się z wnioskiem do Burmistrza, aby Burmistrz 

dokonał zmian w budżecie tak, aby znalazły się środki na pomost w Ostrorogu. 

Protokół sporządził 
Sebastian Matułojć 


